
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 2017-10-26
Närvarande: Wilma Paul, Elisabet Eriksson, Mikaela Heyman, Hanna Jonsson, Sofie Jansson 
Pettersson och Camilla Johansson

§1Mötet öppnas
Ordförande öppnade mötet.

§2 Val av justerare
Camilla valdes till justerare.

§3 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll
Vi gick igenom föregående protokoll.

§5 Inkomna skrivelser
 Info från polisen om samverkan mot sadelstölder möte tis 31okt uppsala. Ingen kände att vi hade 
tid att gå.
Inbjudan till föreningsträff den 5 dec, ingen har möjlighet att gå, Elisabet hör med Margareta om 
hon har möjlighet att gå.
Vi har fått inbjudan grönt kort handledningskurs. 
Reklam för klubbkläder

§6 Ekonomi
Inget att rapportera då ekonomiansvarig inte är närvarande.

§7 Utvärdering av årets tävlingar och åsikter om nästa års tävlingar

Vi hade två tävlingar samt en pay and jump och en pay and ride. Alla på mötet känner att det är för 
mycket att vara med på flera tävlingar än en nästa år och en pay and jump. 

Trevliga tävlingar och många deltagare var nöjda med tävlingarna. Vissa har haft stor 
arbetsbelastning och det har varit lite ovisst vem som gör vad inför och vid tävlingarna. 

Styrelsen föreslår att vi har ansvarsområden med ansvariga som ser till att det bli gjort, tex banan, 
cafeteria, sekretariatet, speakertornet mfl som ska göras upp på styrelsemötet innan tävlingen och 
finnas med i protokollet. Vi vill även göra en checklista så att våra rutiner inför våra tävlingar finns 
nedskrivna.
Vi beslutade att vid styrelsemötet efter årsmötet delar vi upp oss i grupper där vi gör i ordning 
rutinerna inför tävlingar och vad som ska ingå i de olika ansvarsområdena.

§9 Plocka sten på banan / kanterna
Banan har blivit hyvlad och sladdad och vi beslutade att vi ska plocka sten och försöka gräva bort 
jord vid kanten mot publiken vid en fixardag i vår.

§10 Övriga aktiviteter
Förslag om att ha familjekvällar, gå ut och äta tillsammans, bowling och uteritter som inte är så 
jätteplanerade inför utan bara informerade på fb eller gymkana.
§11 Julbord
Vi beslutade att ha julbord fre 1 december kl 17.00 med knyt och vi bestämmer på fb vem som gör 



vad. Hanna gör en inbjudan och tar emot anmälningar. Sista anmälningsdatum 24/11.

§12 Övriga frågor
Välkomstbrev – Elisabet föreslog att nya medlemmar ska få ett välkomstbrev med lite info om våra 
aktiviteter, ridbaneavgifter och regler kring tävlingar. Styrelsen beslutade att göra i ordning det 
innan årsmötet på ett styrelsemöte.

Sten till infarten – Elisabet tog upp att det är svårt att veta vilka som rör sig runt klubben. Styrelsen 
beslutade att Jan får ställa för en sten så man behöver köra förbi Elisabet när man kommer till 
klubben.

Förslag att vi gör en bänk vid kortsidan av banan.

§10 Mötet avslutas
Ordförande avslutade mötet och nästa styrelsemöte sattes till tisdag 9/1 kl 19.00.

Sekreterare

Hanna Jonsson

Justerare

Camilla Johansson


